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ČESKO: Přes blížící se svátky relativně hodně lidí se nesmířilo se špínou České televize, která už je
okupována 21 let a lidé toho mají plné zuby. Proč relativně? Protože tam i přes vzdálenost a série
protestů minulých dní přišlo asi tolik lidí, jako se vejde na Bohemians. Hodně, nebo málo? Ale o
počet nejde: v čele s Jindřichem Rajchlem prostě skutečná opozice poslední dny ukázala, co čeká
šestikoalici příští rok!

A to není výstřel do vzduchu. Rok 2022 je symbolický nejen číselně!

Máme toho dost!

Šest prapodivných stran nás dovedlo do šílené krize, kdy zdražování plynu, elektřiny, činží a zboží
probudí národ ze sna a zde se vykrystalizovala skutečná opozice, která o sobě dala řádně vědět.
Minulý týdem asi dvacet tisíc lidí pochodovalo na Pražský Hrad, kam nakonec mohlo dojít kolem
deseti tisíc a to už je řádná výstraha. Narozdíl od “Milionu chvilek” kde každý plácal, co se mu
nelíbilo, zde jasně zaznívají požadavky a směr, kterým chceme jít.

 

 

Vážení čtenáři, až budete platit po Novém roce násobné ceny složenek, zamyslete se: vláda
slibuje, že sníží zdanění na plyn. Úžasné. Prý uleví lidem. Ale když sníží zdanění plynu a elektřiny,
tak o to dostane méně stát, takže dostanou méně maminky, důchodci, či málo majetní občané,
protože vysoké ceny plynu a elektřiny nezavinili občané, ale sankce USA, kdy naše vlády (šest stran
mimo SPD) dovolí odírat občany této země.

USA vyhlásily sankce na Nord Stream II, cena vylétla nahoru, těží z toho USA a my to
zaplatíme jako blbečkové?

Jenom příklad: máme přebytek elektřiny, který vyvážíme do Německa, protože to odstavilo
elektrárny. A naši občané, místo aby dostali ceny české, platí ceny německé a Němci se nám smějí,
jak jsme debilní. A Rakušané? Ti berou také elektřinu od nás a ještě vyhrožují, že máme platit
vysdoké daně za znečistěné ovzduší, takže prý máme Rakousku dávat eketřinu skoro zadarmo, jako
pokutu za znečistěné ovzduší!

A jak vláda Babiše, tak vláda pětikoalice dnes místo aby dupla a řekla, že naše elektřina patří českým
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občanům za české peníze, poklonkuje v Bruselu a na americké ambasádě (Černochová), že my jsme
řádní patolízalové a dostanou od nás vše, co si přejí.

Ten zločin musí skončit a přitvrzování začne v roce 2022.

 

Nyní, poslední dny skutečná opozice představila svoje pozice. Ochutnávku. A lidé si budou
pamatovat.

Takže: v tomto kontextu: byly demonstrace nedůležité, nebo důležité? A v čele
dezinformační Česká televize – moloch flákačů za mnoho miliard!

 

AUTOR: Petr Pokorný

ZDROJ: skrytapravda.cz


